
Referat fra bestyrelsesmøde d. 8. maj 2025
Til stede var Rokhshana Afzal, Rune Christensen, Karsten Knudsen og Evan Krogh Olesen.

Punkt 1: Velkomst
Velkomst ved Karsten.

Punkt 2: Valg af nyt vaskeri
Bestyrelsen gennemgik tilbud vedr. vaskeri. Tilbuddet med køb blev enstemmigt vedtaget. 
Installering begynder snarest muligt.
Derudover bliver det meldt til drift, at hvis de vurderer at det er påkrævet at få malet vaskeriet, så 
skal det gøres.

Punkt 3: Copark status
COPark har uddelt informationsmateriale om det nye system, der træder i kraft d. 2. juni. Bemærk i
den anledning at hvis man har en bil man vil have parkeringstilladelse til, så skal den have adresse i
afdelingen på registreringsattesten. Er man flyttet siden man fik registreringsattesten, kan en ny 
bestilles på nettet for et mindre beløb.

Punkt 4: Markvandring
Evan og Karsten var til markvandring. Igen blev der gjort opmærksom på problematikken omkring 
P-anlægget/sikringsrummet.

Punkt 5: Loppemarked
På grund af manglende opbakning blev planerne om et loppemarked i samarbejde med afdeling 1 
aflyst.

Punkt 6: Råderetskatalog og vedligeholdelsesreglement
Diskussion i bestyrelsen omkring råderetsproblematikker. Bestyrelsen var positivt indstillet over for
at kontakte Lejerbo i forbindelse med dette.

Punkt 7: Evt.
Lejerbo opretter en bestyrelsesmail, som formanden kan bruge til kommunikation.

Husk at melde afbud til møderne, hvis man er forhindret i at deltage.

Næste møde er d. 25. juni kl. 17.

Referent: Rune Christensen


